

Månadsmöte 7/8

Närvarande: Flemming Hjort, Mats Hjort, Jonas Lidén, Jonas Lindemann, Stefan Jansson, Andreas Sjöoberg, Freddy Brennholt, Joakim Olsson, Jonas Nilsson, Tommy Persson samt Jenny Svedung som sekreterare

Via länk: Albin de Koster

1. Jonas Lidén redovisar för hur våra läger i sommar har fallit ut:
 - a. Mx töser
 - b. Johnssons läger
 - c. Uthyrning till Anderslöv

Allt har flutit på och positiva tongångar, enda incident: en förare som åkte av ner i ån efter "dubbeln"

Andreas tar upp om vi ska göra några förändringar inför besiktningen, se egen punkt längre ner.

Det beslutades att vår "tillgodo" på Sösdala tas ut 2024.

2. Vi ska bygga ny publikplats, vi har fått 26 000: - av kommunen som bidrag som komplement till klubbens egen investering. Jonas Lidén har en bekant som ska hjälpa oss söka mer bidrag till nytt garage i samband med bygget av publikplatsen. Vi behöver även försöka få till ett möte med kommunen angående aktivitetsbidragen, Jonas Lindemann tar kontakt.
3. Jonas Lidén lägger fram som förslag att ordna en medlemsdag innan säsongen är slut. Förslagsvis helgen 14–15/10, vid dåligt väder blir det till våren.
4. Jonas Lidén lyfter frågan hur vi ska skapa mer gemenskap, tex att vi ska ha någon form av vinteraktivitet, ex innebandy, basket etc.. Jonas Lidén kollar upp angående idrottshall i Skivarp eller Skurup. Kan vi få till en "vinterbana" på klubben för att kunna köra även under vintern? Få alla att bli mer aktiva på vår medlemsida på FB och skriva om de ska köra någon annanstans tex vi kör på XX nästa helg.
5. Mats Hjort har ett förslag om att vi ska sätta upp en skylt så att man inte kör/går genom röret på "fel håll", skylt finns redan och ska sättas upp.
6. Jonas Lindemann redogör om vår ekonomi, vi har fått tillbaka pengarna från förskingringen och ekonomin ser bra ut.
7. Övriga frågor
 - **Hur gör vi för att få hit mer folk?**

Jonas Nilsson la fram ett förslag om att vi till våren vissa helger har öppet lör + sön, med tex halv avgift på söndagen samt ev utbyte med andra klubbar.

Få ut flygblad angående hycrossen, behöver vi köpa in fler hojar? Söka bidrag för det också.

Öppet hus till våren, samarbete med skolan?

- **Crosskolan till våren:** Jonas Lidén undersöker om ett samarbete med Anderslöv eller Tomelilla samt då även gemensamt KM. Stefan Jansson kanske ska vara med i grupp

1/Guldhjälmen för att få ett känt ansikte mellan hycrossen/crosskolan. Förslag att gå tillbaka till "bara crosskola" med alla grupper samma dag och att aktuell gruppindelning sker på plats. Ev byta dag för att bättre passa de som tävlar och hjälpa Andreas att samla dagarna han arbetar med banan. Förslaget landade på måndagar.

- Andreas tar upp "mecket" med larmet, Tommy ringer och kollar upp det. Stefan Jansson står som kontaktperson om larmet går.
- Andreas tar upp om vi ska göra några förändringar på banan inför 2024/besiktningen i samband med det. Han vill ev göra om de två hoppen på "tillbakarakan" till ett hopp.
- Andreas tar upp om "säker passage" förbi trappan.
- Andreas tar upp att Wojciech vill gräva ny dränering till sin brunn.
- Andreas lyfter frågan om två olika medlemskap, låg avgift + betala/gång du kör alternativt högre avgift och fri körning. Definitivt beslut sker på årsmötet. Gå ut på FB så tidigt som möjligt, Jenny och Jonas Lindemann skriver förslag.
- Fylla på och ändra texter på hemsidan löpande. Jenny och Jonas Lindemann
- Freddy la förslag på att inlägg i medlemsgruppen som är viktiga bör "fästas" så det ligger överst ett tag så de hittas enklare.
- Tommy lyfter frågan hur det ser ut med styrelsen inför 2024? Ta fram listan till nästa månadsmöte.
- Ska vi ha ojämnad bana någon gång/månad? För att locka annan typ av förare
- Jonas Nilsson lyfte frågan hur ser det ut med serien inför sista omgången samt hur vi tänker nästa år?

Nästa möte 4/9